
 ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  
 CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 EL DIA 29 DE JULIOL DE 2004 
   
     Membres assistents: 
 
     Sr.  Gabriel Coll Barceló 
     Sr. Miquel Bernat Bosch 
     Sra.  Maria Dolores Matas Cendra 
     Sr. Jaime Capel Rotger 
     Sra. Lourdes Noguera Bosch 
     Sr. Sebastian Coll Jaume 
     Sr. Antoni Vidal Matas 
     Sr. Miquel Enseñat Riutort 
     Sr. Pere Trias Aulí 
 
     Membres de la Corporació: 
    
     Sr. Jorge Carrió Frau 
           
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint 
hores i trenta minuts del dia vint-i-nou de juliol de dos mil quatre, es reuneix a la Sala 
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la 
Presidència del Sr. Batle, Jaume Pou Reynes i amb l'assistència dels Senyors Regidors 
que es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella 
tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix 
com a Secretària la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 

ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la 
Corporació ha de fer qualque observació a les actes de la sessió extraordinària de dia 31 
de maig de 2004, sessió ordinària de 27 de maig de 2004,  sessió extraordinària de 1 de 
juliol de 2004 i sessió extraordinària de dia 8 de juliol. 
 

No es presenta cap observació, per la qual cosa les actes es consideren 
aprovades. 
 
 CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de 
correspondència, es dóna compte del següent. 
 
- Cooperació Municipal, Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 1966, de 

23/06/04, subvencions POS 2005. 
- Recaptació de Tributs, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 1967, de 

24/06/04, revisió entrega mensual recaptació voluntària. 
- Conselleria d’Educació i Cultura, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 

1976, de 25/06/04, conveni ús llengua catalana. 
- SOIB, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm 2011, de 30/06/04, 

subvenció millora i manteniment edificis. 
- Institut Nacional d’Estadística, registre d’entrada núm. 2012, de 30/06/04, no 

conformitat xifra població 01/01/04 



- Institut Nacional d’Estadística, registre d’entrada núm. 2014, de 30/06/04, enquesta 
turismes servei públic. 

- Conselleria d’Interior del Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 2015, de 
30/06/04, creació registre dades cossos policia local. 

- 112, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 2016, de 30/06/04, nova 
plataforma SEIB 112. 

- 112, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 2017, de 30/06/04, nova 
plataforma SEIB 112. 

- SOIB, Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 2052, de 05/07/04, 
subvenció participació i desenvolupament sociocultural. 

- FEMP, registre d’entrada núm. 2069, de 06/07/04, campanya dinamització lectora. 
- Presidència, Consell de Mallorca, registre d’entrada 2070, de 06/07/04, actes diada 

de Mallorca. 
- ISSEM, Consell de Mallorca, registre d’entrada 2094, de 08/07/04, subrogació 

conveni Serveis Socials. 
- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 2104, de 09/07/04, remissió dades 

registre general cossos policia local. 
- ISSEM, Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 2138, de 15/07/04, ajudes Pla 

Prestacions Bàsiques 2004. 
- Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 2163, de 

19/07/04, urgència nomenament jutge de pau. 
 
 
 DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts 
des de l'últim Ple, els quals són el següents: des del núm. 209 /04 fins al 241 /04. 
     La Corporació es dona per assabentada. 
  
Seguidament es sotmeten  a ratificació les següents resolucions de Batlia: 
 
     RESOLUCIÓ DE BATLIA NÚM. 221/04 
 
   Vist l’escrit tramés per l’Institut de Serveis Socials i Esportius de mallorca, registre 
d’entrada 9315 de dia 9 de juny de 2004. 
 
   Per la present HE RESOLT: 
 
   1r. Donar la conformitat  al proposta del conveni marc de col.laboració en matèria de 
serveis socials i esportius entre l’Institut de Serveis Socials i Esportius de mallorca i 
l’Ajuntament d’Esporles. 
 
   2r. Donar trasllat del present acord a l’Institut. 
 
  Sotmès a votació es aprovat per unanimitat 
 
                                RESOLUCIÓ DE BATLIA NÚM.  214/04  
 
  Vista la necessitat que té aquest Ajuntament de mantenir els projectes que componen el 
Pla de Prestacions Bàsiques amb el suport econòmic adequat per al seu 
desenvolupament, per la present venc a resoldre: 
 
1.- Formar part de la convocatoria pública d’ajudes econòmiques, amb resolució del BOIB 
amb núm. 90 de dia 26-06-2004, per el qual es convoquen les beses reguladores de la 
convocatoria de l’Institut de Serveis Socials i Esportius de Mallorca del Pla de Prestacions 
Bàsiques per a l’any 2004. 
 



2.- Que es presenti al proper Ple per ala seva ratificació. 
 
 Sotmès a votació es aprovat per unanimitat. 
 
El Sr. Batle demanar d’excusar l’ausència del Sr. Jordi Carrió degut a la mort del seu 
pare. Al mateix temps el Batle i la Corporació expressaren el seu condol. 
 

BAIXES I DEVOLUCIONS.- El Sr. Gabriel Coll dóna lectura a la següent 
proposta: 

 
PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 

 

 

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es 

detallen a continuació, es proposa la baixa dels esmentats 

rebuts. 

 

Rebut     Contribuent       Padró   Import  Motiu baixa 
 
1562/02    Macein Rodero J.      I.V.T.M.    37,49    Transf.04-10-01 

 417/03    Pujol Bosch G.        Música      15,03    Baixa 08-03-02  

5561/02    Palmer Tomas M.       Aigua      308,26    Canvi titular   

 
 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 

 

 

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es 

detallen a continuació, es proposa la devolució del imports 

assenyalats. 

 

 
Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució  

----------  ---------------  ---------------  ------  ------------------

------- 

 

2560/03     Riera Arbos Fca.      IVTM           28,11   Baixa 

desballastament 

14262       Gual Garau J.      Presa Sanejament  47,33   Renuncia obra 
 
 



 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 

 

 

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es 

detallen a continuació, es proposa la devolució del imports 

assenyalats. 

 

 
Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució  

----------  ---------------  ---------------  ------  ------------------

------- 

 

0371000533 Cabot Picó Juan Escola Música 31,90 Compensació juny 
 
 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 
 
 CONVENI CONSELLERIA ECONOMIA HISENDA EXECUTIVA MULTES 
TRÀFIC.- El Sr.Miquel Bernat Bosch dóna lectura a al següent proposta: 

 
 

P R O P O S T A  
 
 De conformitat amb el que disposa l’article 7 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, reguladora de les hisendes locals( en l’actualitat art. 7 Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març pel qual s’aprova el text Refos de la Llei Reguladora 
d’Hisendes Locals), L’Ajuntament d’Esporles, en sessió celebrada el dia 11 de 
desembre de 2001 acordà  delegar a la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, les 
competències relacionades amb la recaptació dels seus tributs i altres ingressos de 
dret públic, així com l’exercici de la delegació de competències de la gestió tributaria 
de l’impost sobre béns immobles. 
  Vist que la gestió dels expedients sancionadors amb matèria de tràfic i seguretat vial i la 
recaptació de les multes corresponents que el orgues competents de l'Ajuntament 
d'Esporles imposen en l'exercici de les seves competències, comporta una problemàtica 
especifica, que justifica l’articulació d’un conveni que faci possible u millor servei de 
recaptació d’aquestes multes, tot tenint en compta que la finalitat de les sancions és el 
seu efecte d’exemplificació. Venc a proposar el Ple de l’Ajuntament el següent acord: 
 
 
- Aprovar el text del  conveni de col.laboració entre la Comunitat Autònoma de les Illes 

Balears i L’Ajuntament d’Esporles per a la gestió d’expedients sancionadors en 



matèria de trànsit i seguretat vial, lliurat per la Comunitat Autònoma a aquest 
Ajuntament, modificant la clàusula quarta que ha de dir ” Els ingressos... zona de 
recaptació i Ajuntament d’Esporles...Innovació” 

- Facultar al Batle, amb aquest acord  per subscriure el conveni entre aquest 
Ajuntament i la Comunitat Autònoma per tal de fer efectiva aquesta delegació de 
competències.” 

 
 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 CREACIÓ COS DE POLICIA LOCAL.- El Sr.Miquel Bernat Bosch dóna lectura a 
la següent proposta: 
 

P R O P  O S T A 
 
Atès l’escrit de la Conselleria de Funció Pública i Interior del Govern Balear i del Ministeri 
d’Administracions Publiques, pels quals s’autoritza la creació del Cos de Policia Local 
d’Esporles, el Ple de la Corporació acorda: 
 
 

1.- Crear el cos de Policia Local d’aquest municipi, com a institut armat de 
naturalesa civil. 
 

2.- L’Ajuntament modificarà la seva plantilla en el sentit de crear un mínim de 
quatre places ( tres de la categoria de policia i una d’oficial), segons l’article 20.3 del 
decret 70/89 i la redacció donada pel decret 69/2004. Posteriorment convocarà concurs-
oposició per cobrir aquestes plaçes. En aquest concurs-oposició es  reservaran places 
per cobrir-les interinament pels auxiliars de policia. Aquells que no aprovin el procés 
selectiu han de quedar en la situació d “ escala per extingir”, els qui aprovin passaran a 
ser policies locals del grup D.  
 

3.- Nomenar en funció del que disposen els art.20 ,3 del Decret 69/04, de 9 de 
juliol pel que es modifica la normativa reguladora de les policies locals de les Illes Balears 
en matèria d’organització, uniformitat, formació ingrés, promoció i mobilitat, a que han 
d’ajustar-se els reglaments de les policies locals de les Illes Balears el Sr. Jose Antonio 
Alvarez Garcia com a oficial interí del Cos de Policia local d’aquest municipi. 
 
 4.- Publicar aquests acords al Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma de les 
Illes Balears. 

 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
JUTGE DE PAU.- El Sr. Batle donar compta de l’escrit registre d’entrada núm. 

1037 de dia 15 d’abril, dirigit aquest Ajuntament pel Tribunal Superior de Justícia referent 
a que per aquest Plenari  i amb el vot favorable de la majoria absoluta dels seus 
membres, es procedeixi a l’elecció de persona idònia, per què en el termini dels pròxims 
quatre anys faci les funcions pròpies de jutge de Pau de la localitat. Així mateix digué que 
d’acord amb el ROF sotmetia a votació  a realitzar la elecció del Jutge e Pau,  mitjançant 
votació secreta. 

                 La proposta de votació secreta es aprovada per unanimitat. 
                Tot seguit es procedeix a la votació secreta per a l’elecció del Jutge de Pau 
d’Esporles, el resultat de la mateixa és el següent: 



 
 Sebastian Trias Tugores, sis (6) vots. 
 Antonio Bauza Aguiló, quatre (4) vots 
 
Pel que queda elegit , amb la majoria absoluta del membres de la Corporació, el Sr. 
Sebastian Trias Tugores 
 
 FESTES LOCALS 2005.- El Sr.Batle dóna lectura a la següent proposta: 
 
 
 

PROPOSTA 
 
 Vist l’escrit de la Conselleria de Treball i Formació, en el qual ens comunica que 
l’Ajuntament ha de designar les Festes Locals per a l’any 2005, és per la qual cosa que 
venc a proposar al Ple: 
 
  - Aprovar els següents dies de festes locals per a l’any 2005: 
 
 1.- Sant Pere dia 29 de juny de 2005 (dimecres) 
 2.- Segona festa de pasqua dia 28 de març de 2005. 
 

- Comunicar-ho a la Conselleria de Treball i Formació. 
 
 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 “COMISSIÓ SEGUIMENT INSTITUT.- El Sr.Batle dóna lectura a la 
següent, 
 
 
                                                           
PROPOSTA 
 
 
 Vista la clàusula sisena del conveni signat per aquest Ajuntament amb la 
Comunitat Autònoma de les Illes Balears, per a la realització de les obres de construcció 
d’un Institut d’Educació Secundària pel present venc a proposar al Ple el següent acord: 
 

- Nomenar com a representant d’aquest Ajuntament a la comissió paritaria: 
 

• Sr. Batle o persona en qui delegui. 
• Sebastian Coll Jaume (PSOE) 
• Antoni Vidal Matas (PAS.PSM) 
 

-  Remetre l’acord  a la Conselleria d’Educació i Cultura i a la Conselleria 
d’Hisenda i Pressupostos. 

 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.” 



 
 
El Batle informar , digué que així com s’havia compromès de l’estat del desdoblament de 
la canonada d’aigua, explicar que l’expedient restava pendent de l’autorització del CIM, 
per creua la carretera. Que la subvenció de la Conselleria de Medi Ambient li constava 
que es concediria i que tot seguit es pogués passaria el projecte a l’Ajuntament  per a ser 
aprovat per aquest. 
 
 PRECS I PREGUNTES.- 
 
El Sr. Miquel Ensenyat demanar com és trobava el tema del Camp de Futbol, que ja feia 
dos mesos de irregularitats, que  hauria d’haver actuacions que ja havien d’estar fetes, i 
no s’havien fet, que la contractació així com s’havia fet no restava clara. 
  A quin punt es trobava l’estudi perspectiu de l’àrea. Que no veia coherència en les 
actuacions que es feien. Si ja s’havia procedit a contractar el personal inclòs dintre de la 
subvenció del SOIB i si es feia com es podia contractar sense tenir el perfil del personal 
que es necessitava. 
  Respecta de la prohibició de la projecció d’una pel·lícula a un espai públic, volia posar 
en coneixement del Sr. Batle que l’època franquista ja havia finalitzat i que si no s’havia 
donat compta del que s’ha havia hagut de lluitar per defensar la llibertat d’expressió que 
avui els corresponia. 
El Sr. Sebastià Coll formular les següent preguntes de les qual digue que sol.licitava 
resposta verbal i per escrit en el primer plenari que es celebres. 
 
1) Si la data en que es va signar el conveni de l’Ajuntament amb el club de Futbol, referit  
a la instal.lació de la gespa artificial, hi havia el preceptiu informe jurídic. 
2) Igualment si hi havia el preceptiu informe tècnic. 
3) Si per part de l’Ajuntament o del Club de Futbol a data d’avui s’ha sol.licitat llicencia 
d’obres. 
4)En el cas d’haver-se produït la sol.licitud, interessa saber data de la mateixa i data del 
pagament de la corresponent tassa i de l’impost municipal. 
5) Si per part de l’Ajuntament o del Club de Futbol, es va fer algun tipus de inserció 
d’anunci a algun mitjà de premsa escrita o butlletí de la Comunitat Autònoma, per tal de 
garantir la necessària publicitat i concurrència a la contractació de les obres per una 
quantia tan considerable. 
6) Si totes les empreses que es convidaren a presentar oferta, varen poder tenir al seu 
abast per poder presentar una oferta homogènia, el projecte a que fa referencia el 
conveni signat i que mitjançant aquest mateix conveni es cedeix el club. 
7) En quina data es va encarregar per part de l’Ajuntament el projecte a que es refereix el 
conveni. 
8) En quina data es va fer el pagament d’aquest projecte. 
9) Tractant-se d’una obra que es feia dins terrenys municipals i pagada per l’Ajuntament, 
si hi va haver nomenament d’un tècnic de grau superior per tal de vetllar pels interessos 
municipals fent el seguiment i control de l’execució de les obres. 
10) Interessa saber dia exacta de l’inici de les obres. 
11) Interessa saber dia exacta que es va signar el préstec entre el Club de Futbol i 
l’entitat bancària. 
12) Interessa saber si a més de Sa Nostra es varen sol.licitar més pressuposts a altres 
entitats bancàries. 
13) Interessa saber si els Estatuts del Club de Futbol contemplen la possibilitat i capacitat 
per tal de formalitzar un préstec amb una entitat bancària d’aquestes característiques i 
quantia. 
14) Quines mesures ha contemplat o pensa contemplar el Batle per tal de garantir que es 
pugui jugar al camp la propera temporada. 



15) Si ja hi ha elaborats els corresponents informes tècnics i jurídics, per part dels tècnics 
municipals i per part del Consell Insular sobre les obres i la corresponent contractació que 
foren sol·licitats en el plenari de la Corporació del passat mes de maig. 
16) En el cas de que encara no es disposin tots o que falti algun d’ells, que pensa fer a 
part d’esperar que arribin. 
 El Sr. Batle respecta de la projecció de la pel·lícula, contestà  dient que quan el Sr. 
Miquel Ensenyat,  expressava la seva disconformitat parlava del franquisme i que ell ja 
tenia superada aquesta etapa, que s’havia de ser un poc més elegant  i respectar les 
idees. Pel que feia a la pel·lícula, posava el seu coneixement que n’hi havien que  
precisaven autorització de l’associació d’autors en definitiva que n’hi havia d’autoritzades i 
que no hi estaven. I que mentre ell fos Batle  ho respectaria. Així mateix recriminar que es 
posessin rètols d’anunci  abans de demanar l’autorització pertinent.  
 El Sr. Miquel Ensenyat volgué intervenir . El Sr. Batle digué que donava la pregunta per 
contestada, i el remitir al ROF, per tal de que comproves de que amb la resposta 
s’acabava l’intervenció. 
El Sr. Pere Trias demostrar la seva protesta dient que el no permetre la replica rompia les 
regles del joc. 
El Batle respongué respecta de la contractació del coordinador, que una persona que 
estava en llista pel PP havia fet les gestions i havia aconseguit dues subvencions amb un 
total aproximat que passen els 120.000 euros, entre les que hi ha coordinadors culturals i 
personal per atendre el punt d’informació juvenil. 
 El Sr. Ensenyat digué que aquesta subvenció no tenia res a veure amb la subvenció del 
punt d’informació juvenil de la Conselleria d’Interior. I tampoc era motiu suficient per 
contractar directament, sense concurrència d’ofertes a l’empresa que dirigeix aquesta 
senyora. 
 El Batle digue que sempre les contractacions d’aquest tipus i d’aquestes quantitats, 
d’acord amb la Llei de contractes s’han fetes per decret, i mai havia mirat el color polític. 
  El Sr. Trias digué que d’aquest contracte no en sabia res el ple. 
  El Batle digue que entrava dintre de les competències del Batle. 
  El Sr. Jaume Capel contestar el respecta de la instal.lació de gespa al camp de futbol, 
dient que els dubtes que poguessin tenir damunt l’honradesa de la contractació, els hi 
podien quedar aclarits , ja que el sistema de contractació emprat era el mateix i amb la 
mateix empresa que altres ajuntament, i més concretament l’Ajuntament de Petra 
governat actualment pel PAS-PSM . Que havien restat a la seva disposició els quatre 
pressuposts sol.licitats i les ofertes presentades, que l’oferta escollida era la millor en 
relació qualitat preu i la que més s’adaptava a les necessitats del camp de futbol 
d’Esporles. Que dins el que es podia anomenar comissió de seguiment sempre i va estar 
present un membre del PSOE i PAS-PSM i que havien vingut d’acord amb el que hi 
havia. 
  El Sr. Trias digue que a Petra per una quantitat inferior s’havia fet la gespa, les grades i 
un camp de futbol 7. Però el que realment preocupava era l’adjudicació d’una forma 
totalment irregular . Que la seva feina era fer d’oposició i exigir de que es fessin les coses 
ben fetes . 
  El Sr. Capel digue que cada camp tenia les seves característiques i era clar que no 
podia costar el mateix, que ell es referia al tipus de contractació. 
  El Sr. Sebastià Coll digué que tenia clar que l’expedient havia estat muntat malament 
des de el  principi, i que no veia cap informe favorable per aquest tipus de  convenis. Que 
el PSOE no estava encontre del camp de gespa, si no que estava a favor de fer els 
expedients ben fets. 
  El Sr. Miguel Bernat  digue que reconeixia que a l’expedient no estava tot el ben duït 
que hauria d’estar, però el que si estava clar es cada vegada que s’havia demanat  la 
documentació s’havia donat. Que no hi havia hagut intenció d’amagar res  i s’havia donat 
tota la documentació de que es disposava. El Motiu de presentar la  Moció era per poder 
continuar les obres , per què el camp de Futbol es pogués emprar al mateix temps que es 
proposava una comissió d’investigació, per si fos el cas de depurar responsabilitats, que 



si hi hagues alguna irregularitat de les que s’apuntaven sortís a la llum i les responsables 
s’atinguessin a les conseqüències. Que totes les empreses havien presentat les seves 
ofertes i que s’havia escollit la més que s’entenia era la millor. 
  Que aquest tema jurídicament era complexa, però el que s’havia de fer una reflexió i 
aconseguir  políticament tirar endavant les obres, depurar les responsabilitats , si ni 
havien, i en definitiva que els deportistes poguessin emprar el camp. 
  El Sr. Trias digué  que hi havia afirmacions que s’havien fet, respecta d’aquest tema, 
que no eren exactes, ja que el pressupost del passat setembre i el projecte concret no 
servien, que era millor el projecte presentat abans. Que els informes sol.licitats i de la 
llista de deficiències no s’havia contestat rés. 
  El Sr. Miguel Bernat digue que no era un tema general si no molt específic, apuntar les 
redaccions dels distins projectes tant pel Pla d’Obres i Serveis com per la mateixa 
empresa. 
  El Sr. Trias digué que havia demostrat que en el projecte actual respecta del que s’havia 
redactat pel POS, s’havien incrementat el preus de redacció del projecte. 
El Batle que era clar que el que volien tots era fer coses pel poble. Que aquest tema 
havia derivat a un tema purament polític, que era el que volien que dimitís el Batle? o un 
regidor? , però el que si era clar es que s’estava perjudicant a uns atlots, que res tenien 
que veure amb aquest tema i s’els donava perjudicis, havien de pagar uns lloguers, 
despeses de trasllats etc. Que entenia que havien de tirar endavant les obres  per evitar-
los i després si volien anar el jutjat que li duguessin, però que tinguessin clar que al jutjat 
no hi aniria sol, que darrera seu n’hi anirien  d’altres, que era una qüestió política i com tal 
s’havia de resoldre, no hi havia de perjudicar els esportistes. 
  I deixar clar que el tema havia anat endavant per què estava pactat amb el grup PSOE. 
Que tots tenien una responsabilitat política. Que esperava que acabés aviat pel bé del 
poble. 
  El Sr. Sebastià Coll digué que no creia que anés el jutjat. Que aquest expedient havia 
nascut malament i així estava. 
  El Sr. Batle digue que podia tenir defectes de forma, que tenia l’intenció de convocar el 
Ple extraordinari per intentar solucionar el tema. Que era clar que a distins ajuntaments 
amb els informes juridics encontre s’havia dut endavant, que hi havia temps per reunir-se 
i reconsiderar el tema. Que la responsabilitat era de tots no solament de l’equip de 
Govern. 
  Encara que no hi veia molta col.laboració, per part de l’oposició, amb l’equip de Govern 
per què feia un més que s’havien de reunir pel POS del 2005 i no ho havien fet i desprès 
tot es fa depressa i així no es fan les coses ben fetes. 
  El Sr. Miquel Ensenyat digue que agraïa el discurs quin mirall de responsabilitat, però 
que tingués clar que d’una cosa ben feta a una mal feta i havia diferencia. Que si hagues 
contractat amb la mateixa empresa en total transparència, no s’estaria aquí discutint el 
tema i ara els esportistes no podran anar a jugar i entenem que es l’Ajuntament qui ha 
d’assumir aquestes despeses que s’ocasionaran per no poder emprar el camp. 
  Així mateix digue que amb el tema del POS assumia que no s’agusen pogut reunir. 
   El Sr. Bernat digue que no s’havien d’enganyar que era un tema polític que distins 
ajuntaments, ja del PP com d’altres grups havien contractat així i alguns també no 
importava el color amb la mateixa empresa que no era una qüestió de transparència, que 
si n’hi havia hagut. Que no s’havien d’enganyar que els informes no serien favorables. 
  El Sr. Batle digue que convocaria de nou un plenari. 

Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-una i 
vint minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la 
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data 
assenyalats a l'encapçalament. 
 
 Esporles, 29 de juliol de 2004. 
  El Batle,                 La Secretària, 
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